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Enkel fråga till Hälso- och sjukvårdsstyrelsens ordförande Jonas 

Andersson (fp) 

 

Orimliga köer till sexualrådgivare 
 

Sexualmedicinskt centrum (SMC) i Göteborg i Närhälsans regi, erbjuder klinisk behandlings 
verksamhet med fokus på sexuella frågeställningar till vuxna över 23 år. Det riktar sig till hela 
regionen och är en unik verksamhet med hög kompetens. Något vi kan vara stolta över. Men 
det finns ett problem, SMC har lång kö med sin 2,5 årsarbetare. När det inte är mycket akuta 
ärenden kan människor med sexuell ohälsa få vänta upp till 22 månader på att få hjälp. 

Jag tror vi är överens om att SMC skulle behöva dubbla antalet anställda för att kunna korta 
köerna men också för att kunna ge stöd i dessa frågor till övrig hälso- och sjukvård.  

I Västnytt i november, efter att du tillträtt som Hälso- och sjukvårdsutskottets ordförande, 
kom du med löften om mer pengar. 

Med hänvisning till ovanstående vill jag fråga Jonas Andersson 

Kommer Sexualmedicinskt centrum att få mer pengar under 2015?  

 

 

Trollhättan 2 februari 2015 

 
 
Eva Olofsson, Vänsterpartiet  


